
PROTOKOLL 

STYREMØTE AS GIMLE 

Sted.  Styrerommet 2. etg. Gimle 

Tid:  10.3.2025, Kl. 19.00 – 20.00 

Til stede Trond Myhre, Torstein Bryde, Magne Skovly, Kai Hugo Bogen, Fred Skarsteen, 

Ragnar S. Studsrød, 

      ,     Ansvarlig 

1. Godkjenning av innkallingen       Styret  

Innkallingen ble godkjent 

      

2. Godkjenning protokoll siste styremøte      Styret  

Protokollen ble godkjent 

 

3. Økonomi pr januar 2025        TomCon/SL 

 

Kommentarer til regnskap per 28.2.2025: 

Regnskapet viser et overskudd på NOK 81.634 sammenlignet med et overskudd på NOK 109.578 

for fjorårets periode. 

  

Driftsinntektene ligger hittil i år på NOK 183.633 mot NOK 227.375 i fjor. Reduksjonen skyldes i 

første rekke at i fjor ble det innbetalt tilleggsleie fra losjene. 

  

Avskrivningene er bokført med NOK 22.030 mot NOK 21.000 i fjor.   

  

Andre driftskostnader er bokført til NOK 50.427 mot NOK 65.410 i fjor. 

  

Rentekostnadene er bokført til NOK 29.542 mot NOK 31.387 i fjor.    

  

Likviditeten per 28.2.2025 er NOK 72.805 mot NOK 74.183 på tilsvarende tidspunkt i fjor. 

 

 

4. Prosess Andelsbevis        Styret 

Prosessen er gjennomført. Oppdaterte opplysninger om Andelsbevis i de respektive losjene er 

oversendt regnskapsfører som melder til Brønnøysund 

 

5. Generalforsamling 25.4.2025       Styret 

Forberedende Styremøte avholdt mandag 10.3.2025, for gjennomgang av Styrets årsrapport, 

Regnskap 2024, Budsjett 2025, Innkalling til Generalforsamlingen med saksliste. Parentasjon 

 

 

 

 

        



6. HMS-rutiner og rapportering       Styret 

 

Styreleder har hatt møte med HMS-ansvarlig til en gjennomgang og status på hva som er 

gjennomført. Det skal rapporteres på status HMS arbeid til styret 2 ganger på år. 1.10, og 1.3. 

 

7. Eventuelt 

- Det innhentes tilbud på løsning og pris på lydforsterkning i Lunden (TB, ca. 50`.000,-. Inkl. 

teleslynge. Torstein deltar på neste EE-møte for å avklare behov og standard og kostnad. 

Losjene deler på kostnaden 

 

- Status nytt skilt ved rundkjøring? Torstein tar dialogen med Skiltleverandør for utforming og 

tilbud. Utformingen skal ta opp i seg utformingen av inngangspartiet på Gimle. Styreleder 

deltar på møtet. 

 

- Status trekk på spisestoler i festsalen er skitne. Kai Hugo sjekker muligheter Styret 

 

- Påslag faktura fra Restauratør, Restauratør har fjernet fakturagebyr på alle fakturaer på mat. I 

tillegg fjernet 25% påslag på Storlosjemøter på fredager. Alt for å holde prisene til losjene 

nede. 

 

Neste møte 14.4.2025 

 

 

Banebakken 33D, 24.2.2025.  

Ragnar Slaastad Studsrød – Styrets leder 


